



www.SarawakBorneoTour.com

Email: ask@SarawakBorneoTour.com

*** Sila skrol ke bawah untuk versi Bahasa Malaysia ***

要游览中文字幕请往下移

3D2N Cuti Kuching Damai

Day 1 KUCHING CITY TOUR

Upon arrival, meet at Kuching International Airport. Then proceed for a tour of **Kuching City**. The brief reminiscence of once upon a time beginning in 1841, Kuching was a fabled place of romance ruled by the White Rajahs for 100 years. It has changed with time and declared a city in 1986. Places of interest include: A panoramic view of Kuching City from top of Civic Centre Tower; visiting the renowned Sarawak Museum; a drive passing by the gigantic Cat Monument; a glimpse of the Kuching South City Hall; then driving through China Town; the business centre – “Golden Triangle of Kuching”; Sarawak's oldest Taoist Temple and award-winning Catholic Church. Take a loop to Satok's area passing through Malay Village; old State Mosque (with 5 golden domes); then proceed to Sarawak Pottery Factory. Back to the city and ending at the spectacular Kuching Waterfront where most of the pre-colonial buildings are situated. Check-in at the hotel. Then proceed for 45 minutes drive to the resort passing by Kuching North City Hall; SUKMA Sports and Village Complex (*held in 1998*); sprawling Mangrove Swamps and enjoying the scenic view of the legendary Mount Santubong as you drive on.

Check-in and Free at Own Leisure for the rest of the day. You may relax, go swimming or just strolling on the beach by the coastline of South China Sea.

Day 2 DAMAI RESORT (B)

In morning, you will go to **SARAWAK CULTURAL VILLAGE** is just a stone away from the resort – A living museum displaying 7 replicas of Sarawak major ethnic traditional houses namely: Chinese Farm House, Malay Stilted House, Melanau Tall House, Penan Hut, and Longhouses of the Bidayuh, Iban and Orang Ulu. The tour ends with a 45 minutes Cultural Performance in the theatre, performed by various ethnic groups.

Day 3 **DEPARTURE with Sweet Memories** **(B)**

FREE AT OWN LEISURE until pick-up time for transfer to the airport for onwards flight.

Minimum Person : 2

Adult Price: MYR 529.00

Child Price: MYR 370.00 (11 years old and below)

Excludes: Guide tipping at RM5 per pax per day (for Malaysia Market) and personal items.

Email us: Ask@SarawakBorneoTour.com
Book online directly at www.SarawakBorneoTour.com

***Come Chat with us on
Facebook.com/SarawakBorneoTour***



www.SarawakBorneoTour.com

Email: ask@SarawakBorneoTour.com

3H2M Cuti Kuching Damai

Hari 1 LAWATAN BANDAR RAYA KUCHING

Setelah tiba, bertemu di Lapangan Terbang Antarabangsa Kuching. Kemudian teruskan bagi lawatan ke Bandaraya Kuching.

Tempat-tempat menarik termasuk:

- Civic Centre
- Muzium Sarawak
- Cat Monument
- Dewan Bandaraya Kuching Selatan
- China Town, 'Golden Triangle Kuching'
- Kuil Taois tertua di Sarawak
- Gereja Katolik
- Pasar Minggu Satok
- Kampung Melayu
- Masjid Negeri Lama
- Sarawak Pottery Factory
- Kuching Waterfront
- Dewan Bandaraya Kuching Utara
- Kompleks Sukan Sukma
- Gunung Santubong

Check-in di hotel.

Anda boleh berehat, pergi berenang atau hanya bersiar-siar di pantai menghadap Laut China Selatan.

Hari 2 DAMAI RESORT (B)

Pada pagi, anda akan pergi SARAWAK CULTURAL VILLAGE hanya seketul batu jauh dari pusat peranginan – Muzium hidup mempamerkan 7 replika rumah tradisional etnik utama Sarawak iaitu: Rumah Cina, Melayu, Melanau, Pena, dan Rumah Panjang Bidayuh, Iban dan Orang Ulu. Perjalanan berakhir dengan persembahan budaya selama 45 minit di panggung budaya oleh pelbagai kumpulan etnik Sarawak.

Hari 3 PULANG membawa Kenangan Manis (B)

Minima : 2

Harga Dewasa : MYR 529.00

Harga Kanak-kanak : MYR 370.00 (kanak-kanak berumur 11 tahun dan ke bawah)

Tempoh 3 Hari

* Semua jumlah yang disebut di atas akan dikenakan bayaran dalam Ringgit Malaysia (MYR)

Tidak termasuk: Barang peribadi dan tip RM5 (minimum untuk pelancong warga Malaysia) setiap hari seorang untuk pemandu pelancong.

E-mel kami: Ask@SarawakBorneoTour.com

Sila buat tempahan dengan kami segera di laman web www.SarawakBorneoTour.com

***Mari bersembang dengan kami di
Facebook.com/SarawakBorneoTour***



www.SarawakBorneoTour.com

Email: ask@SarawakBorneoTour.com

3 天 2 夜 古晋达迈假期之旅

第一天 游览古晋市区

抵达古晋国际机场，由专人接送进入市区游览。古晋发迹于 1841 年，这座传说中充满浪漫遐想的的城市，由白人拉惹统治了 100 年。随着时代变迁，古晋于 1986 年升格为市。观光景点包括：从民事中心观景台俯瞰古晋市容；参观知名的砂拉越博物馆；从车上欣赏巨猫纪念碑；古晋南市市政厅一瞥；接着乘车穿越唐人街；商业中心—“古晋金三角”；砂拉越最古老的道堂及获奖的天主教堂。到 Satok 区绕一圈，途经马来村；有 5 个金色圆顶的古老的州清真寺；然后参观砂拉越陶瓷厂。返回市区，在景观一流的古晋河滨结束行程，大部分前殖民地建筑都座落在这一区。入住饭店。之后展开 45 分钟车程前往度假村，途经古晋北市市政厅、1998 年大马运动会的体育馆与选手村、广阔的红树林沼泽，同时也能够欣赏到充满传奇的山都望山（Santubong）的美景。

入住酒店，接下来的时间内都自由活动。你可以轻松休閒、去游泳，或沿着南中国海海岸线漫步沙滩上。

第二天 达迈度假村（DAMAI RESORT）

早上前往距离度假村仅一码之遥的砂拉越文化村—这是一座生活博物馆，呈现了砂拉越 7 大民族的仿真传统住所：华裔的农舍、马来高脚屋、马拉诺（Melanau）高脚屋、本南（Penan）小屋，以及毕达友（Bidayuh）、伊班（Iban）与乌鲁人（Orang Ulu）的长屋。行程以各民族在剧院中呈现的 45 分钟文化表演拉下帷幕。

第三天 帶着美好回忆离开

自由活动，最后由专人接送至机场登机。

最少人数：2

成人价格：MYR 529.00

儿童价格：MYR 370.00（11岁及以下）

为期三天兩夜

*以上价格均以马币为付款单位

不包括：响导小费每人一天5零吉(只限大马游客)以及私人随身物品。

电邮:Ask@SarawakBorneoTour.com
官方网站：www.SarawakBorneoTour.com

或加入我们的面子书

facebook.com/SarawakBorneoTour